
UCHWAŁA NR LV/649/2023 
 

RADY MIEJSKIEJ W SŁUBICACH 

z dnia 27 kwietnia 2023 r. 

w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie budowy wodociągu na Osiedlu Północnym 
w Słubicach 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t.j. 
Dz. U. z 2023 r. poz.40) oraz art.9.poz. 2 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach (t.j. Dz.U. 
z 2018 r. poz. 870) uchwala się, co następuje: 

§ 1. Petycję w sprawie budowy wodociągu na Osiedlu Północnym w Słubicach, wniesioną 

przez grupę mieszkańców Gminy Słubice, uznaje się za zasadną. 

§ 2. Uzasadnienie sposobu rozpatrzenia petycji stanowi załącznik do niniejszej uchwały. 

§ 3. Zobowiązuje się Przewodniczącego Rady Miejskiej w Słubicach do poinformowania 

wnoszących petycję o sposobie jej załatwienia. 

§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega publikacji w Biuletynie Informacji 

Publicznej Gminy Słubice. 

 

   

Przewodniczący Rady 
Miejskiej 

 
 

Grzegorz Cholewczyński 
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Załącznik do uchwały Nr LV/649/2023 

Rady Miejskiej w Słubicach 

z dnia 27 kwietnia 2023 r. 

W dniu 8 marca 2023r. do organów gminy Słubice wpłynęła petycja w sprawie budowy 

wodociągu na osiedlu Północnym w Słubicach. Przedmiotem petycji była prośba o pilne 

podjęcie prac związanych z wykonaniem wodociągu na terenie osiedla Północnego 

w Słubicach. 

Składający petycję są mieszkańcy i właściciele działek osiedla Północnego w Słubicach, 

którzy podkreślili, że zgodnie z zapisami miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

osiedla Północnego w Słubicach z dnia 23.05.1997r. teren ma posiadać „pełną obsługę 

z miejskiego systemu wodociągowego poprzez (…..) system sieci wodociągowej”. W petycji 

domagali się zorganizowania otwartego spotkania dla mieszkańców os. Północnego w celu 

omówienia planu i terminarza uzbrojenia terenu w wodę z miejskiego wodociągu. Zaapelowali 

również o podjęcie niezbędnych działań w sprawie budowy wodociągu na osiedlu. 

Petycja została przekazana do rozpatrzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Słubicach. W ramach jej rozpoznania zorganizowano spotkanie otwarte 

z przedstawicielami mieszkańców os. Północnego w Słubicach w dniu 27.03.b.r., w obecności 

przedstawicieli Rady Miejskiej w Słubicach, przedstawicieli Burmistrza Słubic oraz Prezesa 

Zakładu Usług Wodno – Ściekowych Sp. z o.o. 

Na spotkaniu stan faktyczny omówił Prezes ZUWŚ, wskazując przede wszystkim, że plan 

miejscowy jest z 1997r., a po powodzi plany inwestycyjne zostały zmienione i nie inwestowano 

w obszary zalewowe, dodatkowo działki były kupowane od osób prywatnych i nikt nie zwracał 

się do spółki o informacje na temat możliwości przyłączenia do wodociągu. Pomimo takiego 

stanu faktycznego spółka przygotowała dokumentację techniczną na inwestycję w zakresie 

budowy infrastruktury wodociągowej na tym terenie. Prezes wskazał, że wartość kosztorysowa 

uzbrojenia tego terenu to koszt ok. 5 mln. zł., a spółka aktualnie nie posiada takich zasobów 

finansowych, aby realizować taką inwestycję z uwagi na inne przeprowadzone inwestycje 

w ostatnich latach. 

Po dyskusjach ustalono, że spółka we własnym zakresie rozpocznie realizację inwestycji, ale 

tylko na części działek. Zadeklarowano, że roboty rozpoczną się za ok. dwa miesiące na części 

terenu osiedla, a zakres robót określono roboczo na mapie stworzonej tylko dla celów 

poglądowych. Nie określono w jakim czasie będą realizowane roboty, gdyż inwestycja 

realizowana będzie przez spółkę we własnym zakresie, a nie poprzez zlecenie realizacji 

inwestycji na zewnątrz. Biorąc pod uwagę zasoby finansowe i kadrowe spółki złożono 
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deklarację, że roboty w uzbrojenie terenu w wodociąg rozpoczną się za ok. dwa miesiące, ale 

nie można wskazać terminu końcowego realizacji inwestycji. 

W świetle przedstawionych argumentów przez ZUWŚ Sp. z o.o. w Słubicach Rada Miejska 

w Słubicach pozytywnie ocenia rozstrzygnięcie przedmiotowej petycji, wskazując, iż realizacja 

inwestycji budowy wodociągu na os. Północnym w Słubicach jest w pełni uzasadniona. 

Jednocześnie przyjmuje, że zaproponowany sposób jej realizacji jest wystarczający na tym 

etapie, ponieważ z jednej strony zapewni mieszkańcom dostęp do wody z miejskiego systemu 

wodociągowego, a z drugiej pozwoli na realizację inwestycji w ramach posiadanych środków 

finansowych i zasobów kadrowych przez spółkę. 
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